

聯合書院師生共膳計劃 United College Dinner 8/11/2010



醫學院院長霍泰輝教授（前排中）及院長馮國培教授（前排左二）與部分醫學院學生合照。

Professor Fok Tai-fai, Dean of Faculty of Medicine (front row, centre) and Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, second from left) posed a group photo with students from Faculty of Medicine.



超過一百名聯合書院醫學院師生及書院行政人員參與假威爾斯親王醫院何善衡夫人醫科生宿舍大堂舉行的共膳晚宴。

Over 100 staff and students from the Faculty of Medicine and administrative staff of the College joined the United College dinner at the Madam S H Ho Hostel, Prince of Wales Hospital for Medical Students.

山東大學訪問聯合書院 Shandong University Visited United College 10/11/2010



通識教育主任余濟美教授（左）致送紀念品予山東大學學生工作處處長曲明軍教授。

Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education (left), presented souvenir to Professor Qu Mingjun, Director of Student Affairs Office, Shandong University.

書院內地一年級新同學 (2010) 晚宴 Dinner for UC Non-local Students (2010 entry) 11/11/2010



（前排右五起）書院通識主任余濟美教授、院長馮國培教授、輔導長王香生教授及院務主任李雷寶玲女士與一年級內地生同學合照。

(From front row, fifth from right) Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education, Professor Fung Kwok-pui, College Head, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Mrs Christina Li, College Secretary posed a group photo with the non-local undergraduate students.

伯人宴 Bethlehem Hall Anniversary Dinner 12/11/2010



伯利衡宿舍四樓宿生獲得新增設的「樓獎」，由院長馮國培教授頒獎。

Residents on 4/F of Bethlehem Hall received the newly established "floor prize" from Professor Fung Kwok-pui, College Head.



逾百位嘉賓、伯利衡宿舍宿生及校友出席伯人宴，共慶宿舍落成三十二周年。

More than 100 guests, residents and friends of Bethlehem Hall participated in the Bethlehem Hall annual dinner, celebrating its 32nd anniversary.